
 

 
 
 
 

 
 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 04.03.25 - Personalestuen  
Til stede: Simon, Lærke, Diana, Christina, JS, QLO, ADJ, MTH, ADJ, HJU, TMN, 
Anne-Agnes, Sofia, Mustafa 
Afbud: Mustafa, Diana 
 

Punkt Referat 

17.00-  
Valg af referent 

Pia 

-17.05 
Godkendelse af dagsorden 

 

17.05-17.20 
Nyt fra: 

- Elevrådet 
- Formanden 
- TR 
- Ledelsen 
- Øvrige 

 
Elevrådet: Ikke-lader mulighed:  elever 
har en utilfredshed omkring “ikke-lader 
mulighed” i undervisningen på baggrund 
af pc ikke er så holdbare batteri. 
Begrundelsen for beslutningen om 
ikke-lader mulighed er fra skolens siden 
udfra mange oplader er gået i stykker og 
kabler for mange steder. 
Skoleboden: elever utilfredshed for de 
ønsker en medinddragelse af denne 
beslutning. 
Både Anne-Agnes og Sofia deltager i 
Kommunal elevrådsmøde. 
 
Formanden: et spørgsmål om hvorldes vi 
klæder elever på til trafiksikkerhed. 
TR: lærergruppe ikke så meget 
TR: pædagoggruppen er der flere ting der 
rører på sig, hvilket bliver uddybet på 
næste punkt. 
 
Ledelsen: Henrik orienterer omkring 
måden skolemad foregår på. Elever på 



 

6.årg hjælper med at dele ud. 
Elevrådet informerer rundt i klasserne 
hvorledes eleverne kan oprettes som 
bruger på hjemmesiden. 
 
 

17.20-18.20 
Gennemgang af ressourcetildeling 

- tanker omkring kommende 
skoleår 

- timetal 
- fokusområder  
- skoleårets planlægning 
- Overtallighed/nyansættels

er 

Henrik gennegår ressourcetildelingen- 
rammer i forhold til kvalitetsprogrammet 
for skole/DUS 
Skemaet viser hvilke opgaver der tildeles 
ud på de forskellige mødeforum, herunder 
også skolebestyrelsen. 
Emne skolebestyrelsens indvirkning, osv 
 
Nyt: timebank en puljetimer, som kommer 
fra forkortet skoledag, understøttende 
undervisning lærer/pædagogtimer. 
DUS: reducering i timer på pædagog i 
skolen og timer i DUS. 
Lærertimer stiger lidt, men ikke nok til at 
ansætte en bhkl.leder.  
Pædagogtimer reducering i både Fokus 
og FokusDUS.  
Problematik omkring DUS2 i Fokus at vi 
selv skal finansiere bemandingen i DUS” 
uden midler til dette i de næste to år. 
Derefter skal børn i Fokus DUS2 være i 
fritidstilbud i Fritidscentret Gl.Kongevej. 
 
Ressourcetildelingen datagrundlag: 
Elever almen går fra 498 til 514 
Antal elev i klasse fra 23 til 24 
Elever i Fokus 54 til 54 
5% udsatte elever 46 til 37 
15% udsatte elever 112 til 112 
Elever DSA 105 til 113 
 
Der skal varetages en ekstra bh.kl med 
bhkl.leder 



 

Ledelsen arbejder på nogle ideer til 
løsningen af ressource tildelingen. 
Det har fyldt en del i pædagoggruppen på 
udmeldingen af besparelsen idag. 
DUSleder og TR har haft flere drøftelser 
med pædagoggruppen og samlet op på 
dette. 
 
Ressourcer tildelingen på rengøring er 
steget lidt, og serviceområdet er samme. 
På sekretær er der en lille stigning af 
ressourcer. 
 
Ressourcer tildelingen - timeplan: 
Obs punkter:  

- klassens tid som selvstændig lektion 
1.-5. årgang, og som dobbelt 
lærerlektion på 6.-9. årgang. 

- Svømning på 4.årgang 
- Mindre musik lektion på 4.årgang 
- Fokus på faglighed 10% svageste 

elever 
- Valgfag fra 8.årgang (med afsæt i 

samarbejde i lokalområdet) 
- Projektopgaven (afvikles indenfor 

en uge både på 8. og 9. årgang) 
- Karaktergivning (på 7.årgang 

vælger vi at give en uddybende 
feedback i stedet for karakter) 

- Løbende tilretning af timetal og 
initiativer over årene. 

Fokusområder: 
- Timebank anvendelse 
- Stæker Fællesskaber 
- Rammer for pædagogisk tilsyn 
- Intern rekruttering af bhkl.leder 

Overtallighed/ansættelser: 
- 1-2 pædagoger overtallige 
- Flere ansættelser lærere barsel 



 

18.20-19.00 
Oplæg omkring badning i 
forbindelse med idræt 

- Hvad siger lovgivningen 
- Hvad ønsker vi af rammer 
- Udformning af det endelig 

princip 
- Håndhævelse af princippet 

https://skoleidraet.dk/idraetsfage
t/information-om-idraetsfaget/ba
dning-efter-idraet/  
 
https://skoleidraet.dk/wp-content
/uploads/2024/09/Princip-for-ba
dning-i-forbindelse-med-idraet_2
024.pdf  

Nanna Dansklærer har skrevet bachelor i 
idræt og har via dialog med Simon 
kommet med forskellige inputs til badning 
i Idræt.  
Nanna beretter, at vigtigheden af en 
positiv indstilling samt arbejde med 
relationen på årgange vedr. badning i 
Idræt. 
 
Vi drøfter princip for badning i forbindelse 
med Idræt. 
Elevrådet beretter at baderummet på 
Skansen er meget uhygiejnisk.  
Dialogen omkring Skansen har ikke været 
nem. Efter august er Nr.Uttrup ene skole 
der benytter Skansen til 
idrætsundervisning, og ledelsen vil 
undersøge badeforholdene nærmere. 
Mht badeforhold på Skansen vil ledelsen 
sammen med pigerne tage på Skansen og 
være undersøgende på forholdene. 
 
Princippet er godkendt og gældende fra 
1.august 2025  

19.00-19.45 
Principper - Ordensregler 

- Gruppedrøftelser omkring 
fokuspunkter 

Henrik gennemgår skolens ordensregler; 
som tager afsæt i skolens værdier. 
Ordensregler skal opdateres og 
bestyrelsens input drøftes: 
-Hvis du medbringer kostbare ting i skolen, 
er det på eget ansvar. 
- Mobning accepteres ikke. Se skolens 
antimobbepolitik. 
- Princip for brugen af digital sociale 
medier 
- Skolens ramme for konsekvens 
tydeliggørelse 
- Italesætte ønsket adfærd 
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